
Referat fra Generalforsamling i Krolf Region Syddanmark 

Mandag d. 4. 3. 2024 kl.9.30 på Øster Højst Kro. Der var mødt 29 deltagere. 

Velkomst ved Solveig Jensen  derefter Krolfsangen 

Dagsorden :  

1. Valg af dirigent : Kirsten Hansen 

2. Valg af referent : Anne Lise Nielsen 

3. Valg af stemmetællere : Lene Lench og Vera Warncke 

4. Beretning ved formand Solveig Jensen :  

Det havde igen været et godt krolfår i 2023 Med 7 regionsstævner og 1 

regionsmesterskab. Der deltager ca. 100 spillere i gennemsnit til hvert stævne.  

Til DM individuelt fik  Gitte Schmidt fra Skærbæk 2. pladsen Og til DM for Hold fik 

Sønderborg en 3. plads.  

Vinderne af Regionsstævnet blev for damerne Anna Nielsen Sønderborg og hos 

mænd blev Anders Juhler Skærbæk. De har automatisk sikret sig en plads ved DM-

individuelt 2024, som afholdes i Herning d.22.6.2024.  

Region Syddanmark må have 7 damer og 7 herrer med til individuelt  DM, skal dog 

have deltaget i mindst 3 stævner forinden. 

Der er god aktivitet i klubberne, og mange er begyndt at spille indendørs.  

Sønderborg har afholdt et indendørs stævne med god tilslutning. Og der er 

arrangeret et landsdækkende indendørsstævne i Kolding. 

5. Regnskab for 2023 blev fremlagt og godkendt ved Kirsten Hansen 

 

6. Stævneplan 2024, herunder regler for præmieuddeling  :  

Stævneplanen ligger på DAI hjemmeside. Det første stævne begynder d. 27 April, lidt 

senere end sidste år.  Det medfører også programmet bliver mere presset, da deltager til 

DM individuelt skal udnævnes efter 4 stævne d. 30.5.2024.  

Bestyrelsen har ændret på antallet af præmier til stævnerne.  Der er medalje og vin  til 1-2-

og 3 plads. Ingen præmier til 4 pladsen. Præmier til Hold, 4 medaljer og vin.  

Der kommer 2 vinhuller pr. bane, til hole-in-one.   

Nyt hæfte med krolf regler er ved at blive trykket. Udkommer også på engelsk.  

Der bliver afholdt  regel kursus / gennemgang. Invitation og  dato kommer ud til klubberne. 

Alle opfordres til at deltage.  

Navngivne dommer bliver sat på stævneplanen. Alle der deltager til stævnerne skal kunne 

dømme, hvis man er i tvivl er der altid en overdommer.  Dog kan være nogen der ikke kan 

dømme pga. helbredsmæssige årsag eller anden god grund. De bedes meddele det ved til 

meldingen, så kommer de ikke på stævnelisten.  

 



 

7. Indkomne forslag : Ingen 

8. Valg til bestyrelsen : Solveig Jensen modtager genvalg. Jenny Jepsen og Bente Schmidt 

modtager ikke genvalg. Harry Høeg, Øster Højst og Allan Wresnak, Sønderborg er valgt til 

bestyrelsen. 

Valg af suppleanter : Poul Bonniksen, Sønderborg modtager genvalg. Kaj Petersen, Vester 

Sottrup modtager ikke genvalg. Chresten Nielsen, Egen vælges til suppleant. 

Valg af revisorer : Vera Warncke, Løgumkloster og Lene Lensch, Øster Højst. Modtog 

genvalg. 

9. Evt. 

Krolfspillets venner i Smedeby der er startet i efteråret 2020, deltog i generalforsamlingen. 

Helmuth Abrahamsen, Bedsted foreslog ved  Hole- in-one Spilleren ser sammen med 

dommeren,  det bliver påsat slagplanen inden spillet fortsætter. Og der bliver gjort 

opmærksom på det til stævneledelsen når slagplanen afleveres.  

Else Jensen, Løgumkloster foreslog en markerings tus, til overstregning ved Hole-in-one. 

Kirsten Hansen, Bedsted foreslog alle spillere der skal i omspil bliver råbt op samtidig.  

Tage Christensen, Augustenborg takkede for god hjælp og støtte til klubben, i forbindelse med 

opstart. Og opfordrede klubberne til at søge penge til div. projekter ved DIF og DAI.  

Allan Wresnak, Sønderborg nævnte der var også muligheder for at søge penge til projekter, i 

eks. Nordlys og GF forsikring. 

Ole Nielsen, Bedsted opfordrede bestyrelsen til at indsamle og videre give div. oplysninger om 

hvor og hvordan man kan søge om penge til projekter ude i klubberne.  

 


